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Geachte burgemeester en wethouders, 

 

Wij van Campertuin CP Veluwe Noord willen bij deze ons onbegrip uiten m.b.t. het 

voornemen om aan de Bovendwarsweg te Oldebroek een AZC te huisvesten. 

 

We hebben de afgelopen jaren mogen ervaren dat camperaars juist voor onze locatie 

kiezen om de rust, de landelijke omgeving en het gevoel van veiligheid. De komst van een 

AZC als "bijna buren" heeft volgens ons als resultaat dat die camperaar zal kiezen voor 

een andere locatie. 

 

Waren we tot voor kort in de veronderstelling dat gemeente Oldebroek recreatie in 

haar gemeente wil stimuleren, het toestaan van een AZC op onze straat getuigt van een 

geheel andere visie. Wij zijn nog niet eens uit de rode cijfers, maar wanneer deze 

plannen doorgaan, vrezen wij dat we onze camperplaats wel kunnen sluiten! 

 

Er is nl. geen enkel AZC dat een verrijking is gebleken voor haar omgeving. Sterker nog: 

elke AZC locatie heeft een akelig dik dossier van incidenten zoals brandstichting, 

diefstal, geweld, zedendelicten enz. Alle borging vanuit gemeente en/of politie ten spijt, 

zijn er nu al 40% meer incidenten m.b.t. een AZC geregistreerd dan over heel 2022. 

Daarnaast zal het landelijk karakter van onze leef- en woonomgeving volledig 

veranderen. Wij vinden het zeer verontrustend dat u hier geen problemen mee lijkt te 

hebben. 

  



In het verleden heeft het voormalige jeugdherbergterrein al eens dienst gedaan als 

opvang voor asielzoekers. Dit heeft toen een enorme impact gehad op onze woon- en 

leefomgeving. Er waren destijds meerdere incidenten, waarvan 1 met dodelijke afloop. 

Wij hebben ons in die periode uiterst onveilig gevoeld. Daarna hebben we ons mogen 

verblijden met de komst van een zeer omstreden rabbijn met zijn gevolg. Opnieuw was 

het erg onrustig op onze straat en was de politie niet in staat ons gevoel van veiligheid 

te waarborgen.  

 

Burgemeester Hoogendoorn achtte de locatie toen niet geschikt voor bewoning. Daar is 

volgens ons niets in veranderd. In dat geval is het toch zo dat de huidige vergunning(en) 

niet meer toereikend zijn en dat er een nieuw onderzoek moet komen voordat de 

gemeente toestemming kan geven? Wij hebben begrepen dat er niet 'zo maar' een 

woonvergunning kan worden afgegeven, aangezien de Raad van State heeft geoordeeld 

dat het ASK voorrang heeft boven "wonen"; dit in verband met de geluidsoverlast van 

het ASK waarbij de norm wordt overschreden. Daarbij grenst het gebied aan Natura 

2000 en hierop wordt door de gemeente een actief beleid gevoerd. Het realiseren van 

een AZC op voornoemde locatie staat naar onze mening haaks op dit beleid. 

 

Wij zijn van mening dat de eigenaar van het terrein zich gaat verrijken aan de ellende 

van een ander. Dit zijn nl. veelal mensen die een oorlogssituatie zijn ontvlucht en dus 

ernstige psychologische schade zullen ondervinden van de geluidsoverlast van het ASK. 

Het is juist om die reden dat het gehele terrein rondom het ASK in het geheel niet 

geschikt is om door oorlogsgeweld getraumatiseerde mensen op te vangen. Wij kennen 

geen oorlog of (terreur)geweld, maar wanneer je daarvoor gevlucht bent is het zeer 

traumatisch om machinegeweren en/of het dreunen van bommen en granaten te horen. 

En dit dan zo ongeveer in je achtertuin! Wij vinden het oprecht zeer ongepast dat er 

blijkbaar geen rekening gehouden wordt met de geestelijke gezondheid van deze 

mensen.  

 

Tot slot nog dit: wij hebben de gemeente herhaaldelijk geattendeerd op de onveilige 

verkeerssituatie op de Bovendwarsweg ten aanzien van de toename van het auto- en 

vrachtverkeer en met name de snelheid die vaak ver boven de 60 km/uur is. Een AZC op 

onze straat gaat meer verkeersbewegingen en dus nog meer overlast opleveren. Daarbij 

is het de vraag of parkeren op eigen terrein voldoende mogelijk zal zijn voor bewoners, 

bezoekers en personeel.  

 

Het moge u duidelijk zijn dat wij met deze brief een duidelijk "NEE" willen laten horen 

ten aanzien van de plannen van het COA om op onze straat (opnieuw) asielzoekers te 

huisvesten. Wij hopen dan ook dat u als gemeenteraad met een alternatief plan ten tafel 

komt. 

 

Met vriendelijke groet, 

John van Voorthuijsen & Astrid Kesler 

Campertuin CP Veluwe Noord 


